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z jednání Rady JmKO ČUS, konané ďne 27 . 3. 20t7 v Brně, Vídeňská 9

Přítomni: Pavel Blaha, Jiří Zornik,_ Jiří Sýkorao Štěpen Říha, Jaroslav Štěpán, Josef
Vrba, Rudolf Drnec, Petr Šíma

Hosté: Jakub Koudelka - manažer krajského Servisního centra sportu Jm KO ČUS,
Marta Gabrielová - asistentka manažera

, Omluveni: Pavel Korvas, Rudolf Potsch, Josef Hrazdíra

Jednání zahájil a řídil předseda Jm KO ČUS p. Pavel Blaha dle následujícího programu:

1. Termín a program VH
2. Ekonomické informace pro VH
3. Diskuse, Ňzné

Úvod

P. Blaha * přivítal přítomné a konstatoval, že je rada usnášeníschopná.

1. Termín a program VH

Valná hromada bude volební, bylo by dobré se domluvit na hlavních bodech volebního
řádu a programem VH. VH bude 23.5. 2017. Základvolebního řádu se řídí stanovami ČUS.

KR rozhodla3 zakďždé OS, a I zakaždý členský svaz KO.

kR odsouhlasila místo a ěas konání:
. Místct konání: Hotel Avanti

Čas konání: 16:30 píezence, zahájení I7h

Program:
volba volební komise

Volební řád - KR musí předložitnaVH návrh - stanovuje co se bude volit:
- předseda - budou navržení kandidáti, volí ho všichni dohromady
- členové krajské rady- dřív se volilo 7 z okresů,7 ze svazů. Podle noqých stanov, nemusí
byt7 a 7, mohlo bv bít minimálně 6 členů -3 a3. Ostatní si myslí, žeby měl každý okres mít
svého zástupce.
Jakým způsobem budou navrhováni kandidáti ze svaztfl Dříve byly svazy rozděleny svazy do
7 košů a ti si mezi sebou zvolili kandidáty a VH volila svazovákomora.
Místopředsedy volí už krajská rada.

Úkol: svolat schůzku s okresy a domluvit se s nimi, jestli jich bude 7 nebo 3. A podle
výsledku by jednání se přizpůsobil počet členů ze svazi.

Kdo není členem rady, může na radě b}t jako host bez h]asovacího práva.



KR odsouhlasila, termín pro posílání kandidátek do 30.4.2017.

Pozvránku měsíc předem, mtňe b}t klidně teď s vyzváním k podaní kandidátů, volební řád
připravíme pak.

Měli bychom se ještě sejít, ideálně stejný den, když se sejdeme s okresy tak pak se sejde KR,
aby dořešila počty kandidátů do KR.

- členové revizni komise- musí být minimálně 3 členná, ale neměli by tam být členové rady -
předsedu volí komise

2. Ekonomické informace pro YH
Pan Koudelka přednesl ekonomické informace z roku 2016 anávrh rozpoětu na rok 2017.
Rozpočet byl krajskou radou schválen a doporučila přidat krátký komentář s vysvětlením
odchylek od plánu.

3. Diskuse

P. Koudelka informoval, ženazaěátku dubna mají poradu referenti krajských SCS, měli by se
v okresech zavádétlicence a měla by se zlepšit situace s financemi z ČUSu.

Program IV na tr,tŠtUr -rczesilajíakceptace, jestli jednoty budou chtít menší částky, než
kteréžáďaly,pný budou 3 kola, kterými budou prochánetpodané žádosti.

Program VIII byl zvýšena částka k rozdělení, ale podle žádostito vycháai velká částka.
3tis subjektů žádalo.

Závér jednání patřil p. předsedovi Pavlu Blahovi, který poděkoval přítomným ělenům za
kvalitní jednárn aukončil jednání Krajské rady.

áá4
Pavel Blaha

předseda

VBrně dne27.3.20t6
Zapsala: M. Gabrielová


